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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE RUSSAFA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
RUSSAFA DEL DIA 7 D'OCTUBRE DE 2020

En la ciutat de València, a les 18.30 hores del dia 7 d´octubre de 2020, davall la
Presidència de Sra. Isabel Lozano i actuant como Secretària Sra. Mónica Giner Gandul, es
reuneix en sessió ordinària el Consell de Districte de la Junta Municipal de Russafa.

Donat el caràcter telemàtic de la sessió, la Presidenta procedeix a passar llista perquè
confirmen l'assistència els components d'aquest; confirmen de viva veu la seua assistència: pel
Grup Compromís, Sr. Gabriel Izquierdo Martínez, Sr. Vicent J. Puchades Vila i Sr. Javier
Borafull Marraco; pel Grup Socialista, Sra. Maria Luz Bugallo Salomón i Sr. Javier García
Safont; pel Grup Popular, Sr. Jacobo Navarro de Peralta García i Sr. Enrique Martínez Olmos;
pel Grup Ciutadans, Sr. Antonio Blanco Sánchez.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 3 DE MARÇ DE 2020

Pregunta la Presidenta si els membres del Consell están d’acord amb el text de l'acta de la
sessió de data 4 de març de 2020.

 S’aprova per unanimitat dels membres del Consell l’acta de la sessió de referència.

 

 

2 RESULTAT: APROVAT AMB ESMENES
ASSUMPTE:
APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 16 DE JULIOL DE 2020

Pregunta la Presidenta si els membres del Consell están d’acord amb el text de l'acta de la
sessió de data 16 de juliol de 2020.

  Intervé el vocal del grup Popular Jacobo Navarro de Peralta per a assenyalar que ha
comprovat que en la pàgina 10 i en una altra posterior de l'Acta figura per error el seu cognom
com “Adal”, i en la mateixa pàgina 10 en referir-se a la seua intervenció, en comptes de la
paraula “moció” consta “emoció”, per la qual cosa sol·licita la seua correcció.

  S’aprova per unanimitat dels membres del Consell, con les correccions asenyalades
anteriorment, l’acta de la sessió de referència.

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INFORME DE LA PRESIDÈNCIA

En relació a aquest punt la Presidenta diu que no té informació que aportar, pel que dona
pas al següent punt de l'ordre del dia.

 

4 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PROPOSTES DELS GRUPS DE TREBALL

BENESTAR SOCIAL

  Intervé el vocal coordinador Javier Borafull, informant que s'hauran de redistribuir els
pressupostos atés que moltes activitats no es realitzaran per la pandèmia. En concret, es
distribuiran els 800 € assignats a la fira de Malilla i es dedicaran a altres activitats. En el dia
d'ahir es va reunir el grup de benestar social i es va aprovar el següent:
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-           Un taller d'apoderament per a dones, amb un cost de 500 € i un total de 20 hores,
que es va decidir fer-ho de manera telemàtica.

-           Es proposarà fer una campanya informativa sobre el depòsit i reciclatge dels olis
dels domicilis particulars per a les persones que estiguen interessades, i comptar amb la presència
d'un tècnic de les empreses de recollida de residus i reciclatge de la ciutat, ecologistes en acció, i
a més una xicoteta publicació en forma de full de mà. Tot això amb la col·laboració de la Junta o
la Regidoria de Sanitat. És una proposta interessant i s'estudiarà en els pròxims dies.

-           D'altra banda, s'han tingut notícies sobre els Consells de Salut bàsics, agraint la
labor que està fent sobre aquest tema ****** representant de la Associació València Saludable i
dona la paraula a la mateixa perquè explique el que han aconseguit en l'últims mesos.

Intervé ****** qui informa que el subgrup de treball dels Consells de Salut, s'ha reunit en
tres ocasions: l'11 de març, el 25 de juny i el 30 de juliol. A més d'aquestes reunions formals, a
les quals han assistit fonamentalment associacions de veïns i algunes persones a nivell particular,
el grup s’ha dedicat principalment a recopilar tota la informació que existeix sobre els Consells
de Salut Bàsics. S'ha recopilat la normativa a nivell estatal i autonòmic, articles, experiències
d’altres consells de salut amb el que s'han elaborat 19 documents que es troben a la disposició de
tots. A més, s'ha pres contacte amb personal sanitari del centre de salut de Font Sant Lluís i
Malilla. Falten contactes en els ambulatoris de Russafa i Lluís Oliag perquè no arriben a tot, per
la qual cosa demanen ajuda per a poder arribar a aquestes zones. Amb l'administració sanitària,
s'està pendent d'una cita amb el director mèdic i la coordinadora d'infermeria de l'Hospital Doctor
Peset, de qui depenen els 4 centres de salut de l'àmbit territorial de Russafa. A més, aquest mateix
matí s'ha posat en contacte amb el grup Rosana Peiró, veïna de Ruzafa i coordinadora de Salut
Pública per a oferir la seua ajuda. Amb tota aquesta informació s'ha elaborat un power point
denominat “Consells de Salut: què són i com funcionen”.

 Finalment, informa que la legislació dels Consells de Salut està encallada entre les Corts
Valencianes i el Consell. Per aquest motiu han anat a veure a tots els grups parlamentaris; els va
rebre Ciutadans, Podemos, Compromís i Vox. Des del PSPV s'han posat també en contacte amb
ells per a rebre'ls pròximament. De l'únic del qual no han rebut resposta ha sigut el PP.

 Pel que respecta al power point que han elaborat, es remetrà al correu de la Junta perquè
estiga a la disposició de qualsevol persona que estiga interessada, i així mateix, des de
l'Associació s'ofereixen per a donar qualsevol xarrada sobre aquest tema.

 S'ha decidit utilitzar el grup de treball per a tot allò que tinga relació amb els 4 centres de
la zona, i després es crearan grups específics per a cada centre. Li agradaria animar a la gent de
Russafa, Gran Via i Pla del Remei, que són els qui tenen assignats els centres de Russafa i de
Lluís Oliag.

 URBANISME, INVERSIONS I ESPAI PÚBLIC

 Intervé el vocal coordinador Javier García, qui explica que té poc més a dir, ja que en
l'anterior Consell ja es va aprovar l'adaptació de les activitats pel tema COVID; però fa un
recordatori sobre aquest tema:
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-                   Es mantenen els itineraris de districte i hi ha dues opcions: o fer un vídeo dels
itineraris i pujar-lo a la web o fer-los amb el nombre de persones que marquen les autoritats
sanitàries;

  -                   Es mantene el concurs de dibuix infantil, els premis d'arquitectura sostenible,
xarrades sobre el model de ciutat, els premis a comunitats de propietaris i la visita a la planta de
reciclatge, encara que el més segur és que cadascun haja d'acudir amb el seu cotxe particular. Pel
que respecta a la resta d'itineraris també caldrà triar entre fer-los amb assistència reduïda o fer
videoitineraris.

CULTURA 

  Intervé el vocal coordinador Gabriel Izquierdo, qui informa que, dilluns passat es va
publicar en el BOP les bases dels concursos de treball científic tècnic, de còmic i de fotografia,
per la qual cosa estan ja en marxa. D'altra banda, com es va dir en l'anterior Consell, algunes
activitats no es podran fer, com el taller de teatre infantil i les activitats juvenils que estaven
previstes en col·laboració amb els centres de joventut municipals. Tampoc tot el que estava
previst per a Falles. A canvi, en la reunió del 30 de setembre es va aprovar organitzar uns
itineraris culturals a l'aire lliure sobre les antigues muralles i portals de València que donaven a
Russafa i sobre un repàs dels elements fonamentals del patrimoni urbà de Russafa. S'ha
contractat a un guia i ja s'informarà sobre les dates de la seua realització.

 D'altra banda, segueixen en peus els concerts musicals, però en cas de no fora possible, es
farà un vídeo promocional de les societats musicals que hi ha en el districte. Aqueixos són
bàsicament els canvis que es proposa des del grup de treball.

ACTIVITATS ECONÒMIQUES I TURISME

Intervé la vocal coordinadora del grup Maria Luz Bugallo, a l'efecte d'informar, que les
activitats aprovades pel grup de treball, són, d'una banda:

 -           “Turista per un dia”, que es va realitzar a través de la Regidoria de Turisme.

-           Confecció d'una guia o catalógo de tota mena d'activitats del barri de Russafa. Està
en la fase de contractació la recopilació de tota la informació per a fer una publicació l'any que ve
en una segona fase.

-           Es va aprovar així mateix la creació de un Premi a la qualitat turística de la Junta
municipal de Russafa, amb una dotació de 900 €.

 En l'àrea d'activitats econòmiques, es van aprovar una sèrie de xarrades sobre “Arbitratge
de consum”, “Seguretat en internet, compres online”, “'Arrendaments Urbans i apartaments

 També es va aprovar una activitat molt interessant enturístics”, “Associacionisme a Espanya”.
col·laboració amb la plataforma València Saludable i l'Associació Rovella Font Sant Lluís: “Les
costureres van al mercat”.
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5 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
APROVACIÓ, EN EL SEU CAS, DE LA MODIFICACIÓ DE LES ACTIVITATS DELS
GRUPS DE TREBALL

Se sotmet a votació la modificació de les activitats proposada pel grup de treball de
Cultura, sent aprovada per 6 vots a favor (Compromís, PSPV i Ciutadans) 2 abstencions (Partit
Popular) i la modificació de les activitats del grup de treball d'Activitats Econòmiques i Turisme,
sent aprovada per 6 vots a favor (Compromís, PSPV i Ciutadans) 2 abstencions (Partit Popular).

 

 

 

 

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000270-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal Ciutadans: Millora de l'accessibilitat de persones amb
discapacitat

ROCIO GIL UNCIO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL CIUTADANS-PARTIT DE LA
CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
ANTONIO BLANCO SÁNCHEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE RUZAFA.

Más de un millón de personas con discapacidad auditiva de distinto tipo y grado existen en
España, según la última encuesta del Instituto Nacional de Estadística (INE), y más del 98% de la
población con discapacidad auditiva son personas que se comunican en lengua oral y, en su
mayoría son usuarios de prótesis auditivas. A este colectivo se suman otros como las personas
sordas usuarias de lengua de signos, con discapacidad intelectual, con discapacidad visual, con
TEA, con problemas de salud mental y otros colectivos.

La sociedad actual aboga por la Plena Inclusión y el respeto a los derechos humanos pero
debe tener en cuenta las necesidades de todas las personas de forma igualitaria. En plena era de
las tecnologías debemos erradicar la falta de accesibilidad.

El marco normativo establece las bases para cumplir la plena Inclusión y la accesibilidad a
la comunicación pero sigue sin cumplirse la legislación , lo que produce una discriminación y
vulneración de los derechos de las personas con discapacidad y su acceso a la comunicación e
información, atentando contra su autonomía personal.
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La Ley General de Derechos de las Personas con Discapacidad y su Inclusión Social; la de
Accesibilidad y Supresión de Barreras Arquitectónicas, Urbanísticas y de la Comunicación; la
Convención de las Naciones Unidas sobre los Derechos de las Personas con Discapacidad de
2006 y la Estrategia Integral Española de Cultura para Todos, de 2011 son algunas normas
defensoras de los derechos de estas personas. El plazo para cumplir las condiciones básicas de
accesibilidad ha vencido pero existen barreras en la comunicación e información.

Una de las herramientas más eficaces para facilitar una mayor accesibilidad de
conocimientos a las personas es la adaptación de los textos a lectura fácil con pictogramas. Éste
es un método de redacción de textos y de contenidos que simplifica y adapta la información para
hacerla fácilmente comprensible por todas las personas, en especial por quienes tienen
dificultades de comprensión lectora.

Las administraciones públicas tenemos el deber y la obligación de cumplir y hacer cumplir
la legislación y defender los derechos fundamentales de todos los ciudadanos.

Valencia debe ser ciudad más accesible y cómoda para la movilidad peatonal, y con ese
motivo, presentamos la siguiente :propuesta de acuerdo

Instalar, de forma inmediata, pictogramas en cruces semaforizados, paso de peatones y
edificios públicos en el Distrito de Ruzafa

 DEBAT:

Després de l’exposició de la Moció pel vocal Antonio Blanco, del grup Ciutadans, i abans
de la defensa de la mateixa, la Presidenta pregunta als grups si algun desitja intervindré.

Intervé el vocal Jacobo Navarro de Peralta, del grup Popular, per a exposar que consideren
la Moció de gran interés, perquè quan el seu partit va estar en el govern, l'any 2006 es va aprovar
l'Ordenança d'Accessibilitat del mig urbà del municipi de València; l'any 2011 València va ser
reconeguda amb el Premi Reina Sofia d'accessibilitat universal; l'any 2013 l'Ajuntament de
València es va adherir a la xarxa de ciutats per a l'accessibilitat; entre els anys 1995 i 2015 es van
instal·lar més de 9000 rampes en la via pública i es va convertir en zona de vianants més de 200
carrers de la ciutat, es va aconseguir que el transport públic urbà fora 100% accessible, es va
posar en marxa el servei especial porta a porta de l'EMT i una altra sèrie de mesures interessants
que va realitzar el Partit P mentre va estar el govern. Fent ús de la llei que ha citat Antonio, la
Llei general de drets de les persones amb discapacitat i la seua inclusió social, aquesta llei va ser
aprovada pel Partit Popular l'any 2013, i fixava que per a desembre de 2017 s'havien de complir
una sèrie de requisits que la ciutat de València segueix sense complir, i es considera que no hi ha
hagut voluntat ni compromís tenint en compte els únics 100.000 € que hi havia en el pressupost
2019 per a aquesta matèria. Per tot això es considera molt interessant la proposta del grup
Ciutadans i es votarà a favor.

Intervé a continuació el vocal Vicent J. Puchades del grup Compromís, per a defensar la
Moció. Afirma que aquesta moció està carregada de molt de sentit i és molt oportuna, pel que fa
als interessos d'un gran col·lectiu de la ciutadania, però resulta trista que el grup Ciutadans
present una Moció igual al Consell de Pobles del Nord al març, al Consell de Marítim, al de
Patraix, al de Russafa, al de Pobles de l’Oest… quan sap perfectament que els Consells de
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Districte no són competents sobre aquest tema. S'estan desviant als Consells de districte
assumptes que són de ciutat.

Li agradaria recordar el que diu el Reglament Orgànic de Govern i Administració respecte
a les competències del Consell, perquè si no, es poden presentar assumptes que no són del
consell, fins i tot en alguns casos assumptes que ja han passat per altres òrgans de l'Ajuntament,
el Ple, les Comissions… i el Consell es converteix en un òrgan de tercera lectura. I tot això
implica que es queden sense tractar els assumptes dels quals sí que té competència plena el
Consell de la Junta municipal. Dit això, la formulació que s'ha fet en la proposta d’acord té una
formulació simplista i temporalment inassolible. Dir això de “instal·lar, de forma immediata...”
quan estem parlant de segments de població amb diversitats molt grans que requereixen aplicar
mesures tècniques molt diferents, no sembla la fórmula adequada.

  D'altra banda, a propòsit del que ha dit el company Jacobo Navarro de Peralta de les
mesures preses en els anys anteriors pel grup popular, curiosament ha sigut enguany i amb aquest
govern quan s'ha aprovat la constitució del Consell municipal de les persones amb discapacitat i
defensora de les persones amb discapacitat. No és qüestió de partits polítics, sinó de “tempus”.
Les polítiques són acumulatives i afortunadament de progrés i avanç social.

És per tot l’exposat que presentem una :MOCIÓ ALTERNATIVA

Atenent al compromís del govern municipal per treballar per la superació de les barreres en
la comunicació i informació tant de les persones amb discapacitat auditiva com la d’altres
col·lectius especialment vulnerables com aquells amb discapacitat intel·lectual, visual, de
l’espectre autista, etc., però atenent a l’especificitat tècnica, administrativa i econòmica per la
implantació de les mesures adreçades amb eixe objectiu, es proposarà la creació d’una Comissió
de treball de caràcter permanent d’Accessibilitat Universal dintre del Consell Municipal de les
Persones amb Discapacitat de pròxima constitució.

Intervé la Presidenta per a explicar que, en la seua qualitat de Regidora de l'àrea de Serveis
Socials i Atenció a la discapacitat, ha explicat en altres ocasions que aqueix Consell municipal ja
contempla el crear una Comissió permanent que aborde aquestes qüestions, sent en aqueix fòrum
on s'han de plantejar les mateixes.

Intervé a manera de rèplica el vocal Antonio Blanco del grup Ciutadans, dient que agraeix
que es qualifique com a penós el treball dels vocals. No estan inventant res, és aplicar alguna
cosa que ja està inventada. S'està dient que això no és competència del Consell de districte. Ací
tots treballen per al barri i pels veïns, i s'agrairia que es fera des de la Junta de Russafa una mica
d'esforç pel nostre barri, com és el de defensar aquesta Moció.

ACORD:

Es procedeix a votar la moció alternativa sent aprobada per 5 votos a favor (Compromís i
PSPV) 3 en contra (Partit Popular i Ciutadans)
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El vocal Jacobo Navarro de Peralta demana intervindre per a aclarir el sentit en contra del
seu vot; creuen que la creació de comissions endarrereix l'acció i l'activitat; coneixen la
experiència per la Comissió de mobilitat i el regidor Grezzí; no es creu que siga aquesta la
solució.

La Presidenta aclareix que la Comissió està formada per tots els representants de la
discapacitat de la ciutat de València.

Intervé el vocal Antonio Blanco dient que vota en contra pel mateix motiu. No cal fer res
nou, només aplicar-ho.

La Presidenta aclareix que la moció proposada es rebutja per no ser competència d'aquesta
Junta de districte, no per no estar d'acord amb el contingut d'aquesta.

7 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal Vox: Millora de l'enllumenat i treballs de poda

La Presidenta decideix deixar sobre la taula la Moció per no estar present el grup Vox.

8 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal Popular: Detecció COVID barris

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON

DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRITO DE RUZAFA

 

El Ayuntamiento de Valencia inició, el pasado mes de mayo, la recogida de muestras de
aguas residuales en 24 puntos diferentes tanto de la propia de ciudad como de alrededores.

Según la información facilitada por la Concejalía del Ciclo Integral del Agua, a los medios
de comunicación, se trata de determinar los niveles de infección y poder hacer un seguimiento de
la evolución de la posible expansión del virus. En este sentido, según la concejala competente en
la materia, los análisis permitirán delimitar la ciudad por zonas y anticiparse a un nuevo brote, ya
que la herramienta, desarrollada por Global Ominium y el CSIC, mide la concentración de
genoma y podría ayudar a detectar a personas asintomáticas.

 

En base a esta información, desde el Grupo Popular proponemos las siguientes:
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PROPUESTAS DE ACUERDO

 

Primero. Instar, al Gobierno Municipal, a realizar cribados de PCR aleatorios a los
vecinos residentes en los barrios de nuestra Junta Municipal con mayor incidencia del virus, con
el objetivo de detectar asintomáticos y frenar la cadena de transmisión.

Segundo. Instar al Gobierno Municipal a ampliar el número de Policías Locales y reforzar
los servicios de limpieza y desinfección, en los barrios de nuestra Junta Municipal con mayor
incidencia del virus. 

DEBAT:

Després de l’exposició de la Moció pel vocal Jacobo Navarro de Peralta, del grup Popular,
la Presidenta intervé per a informar que, segons Acord de la Junta de Portaveus de data 25 de
setembre de 2013 no podrà reiterar-se en una Junta una moció presentada davant l'Ajuntament
ple dins del mateix any natural, amb la qual cosa aquesta Moció no s'havia d'haver inclòs en
l'Ordre del dia per aquest motiu.

Intervé el vocal Jacobo Navarro de Peralta per a explicar que desconeix si la Moció
coincideix plenament amb la presentada en el Ple, però en el que el grup està més interessat és en
què hi haja una major conscienciació en els barris en què s'estan detectant major índex de
contagis, perquè s'extremen les precaucions, i recalcar el paper útil que tenen les proves PCR
sobretot en aquests moments on els asimptomàtics són el principal problema de l'exposició del
virus.

La Presidenta atorga la paraula al vocal del grup Ciutadans Antonio Blanco, qui afirma que
estan d'acord amb la Moció presentada pel grup Popular, i que és necessari estudiar la població,
atés que aqueix estudi sobre els contagiats asimptomàtics permet actuar amb molta antelació.

Intervé en defensa de la Moció la vocal Maria Luz Bugallo, del grup Socialista, qui
argumenta que, en resposta a la primera pregunta de la Moció, efectivament les anàlisis de les
aigües residuals que està efectuant la Regidoria del Cicle integral de l'Aigua permet delimitar la
ciutat per zones per a anticipar-se a un nou brot però aquesta tasca és una col·laboració entre
l'Ajuntament i la Conselleria de Sanitat; la Regidoria de Salut i Consum de l'Ajuntament de
València no té competència per a activar el protocol de sanitat, aquest protocol que respon a uns
criteris mèdics fixats per les autoritats sanitàries, activant una labor de seguiment i control per
part dels rastrejadors. competeix a la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública.

D’altra banda, realitzar PCRS aleatoris per part de l'Ajuntament de València dificultaria la
labor realitzada per l'administració competent, la Conselleria de Sanitat, que és la que està
realitzant un control i seguiment exhaustiu dels possibles contagis i brots.

En resposta a la segona part de la Moció, la Policia local de València controla el
compliment de les normes i recomanacions sanitàries en tota la ciutat. S'ha reforçat la presència
de policia en els barris amb major incidència del virus en aigües residuals. En relació amb l'inici
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del curs escolar, s'han adoptat mesures perquè l'accés als col·legis es realitze de manera segura i
es complisquen les directrius sanitàries. Per a la seua informació, l'àrea de seguretat ciutadana ha
informat que la falta de previsió quant a la reposició d'agents de la policia local durant el període
comprés entre els anys 2006 i 2015, ha suposat un llarg període sense convocar processos
selectius per a la incorporació de nous agents que ha llastrat durant 10 anys el desenvolupament
del cos de la Policia Local, mentre que la plantilla anava disminuint per jubilacions i altres causes
sobrevingudes . Els processos d'oposició han de complir una sèrie de procediments que es
prolonguen en el temps fins a la seua resolució definitiva, i després la incorporació no és
immediata, havent de passar una sèrie de requisits, entre els quals s'inclou un període de formació
abans de l'ingrés en el cos.

Gràcies als processos selectius, es van anar incorporant 30 agents en els últims mesos i 40
més que estaven contemplat en les ofertes d'ocupació pública dels anys 2016 i 2017. En
l'actualitat s'han incorporat 160 agents més gràcies a l'oferta d'ús de 2018 i estan previstes noves
incorporacions de 137 places més en l'oferta pública de 2019.

Intervé a manera de rèplica el vocal Jacobo Navarro de Peralta, del grup Popular.
Assenyalar que independentment del tema de les competències, que és una posició política, el
que interessa és que com a veïns, se de resposta a una realitat, que és la major incidència del
virus en el barri de Quatre Carreres. Es podia parlar entre l'Ajuntament i la Conselleria, que són
del mateix partit, per a donar una solució. El sentit comú està per damunt de les competències.

Intervé la Presidenta per a afirmar la ineficàcia d'un plantejament totalment populista i que
no serveix per a res més. El no fer PCR massius respon a criteris científics i metges.

ACORD:

 Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per 5 vots en contra (Compromis, PSPV), 3 a
favor (Partit Popular i Ciutadans).

9 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal Popular: Seguretat EMT

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON

DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR

EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

 

Tras la situación originada por el COVID 19, en la actualidad la gran mayoría de autobuses
que prestan servicio de la Empresa Municipal de Transportes de Valencia S.A.U. Medio Propio
(en adelante EMT Valencia), no cuentan con la instalación de medidas de protección y seguridad
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suficientes para el conductor y los pasajeros. A fecha de hoy, en la mayoría de líneas, la
protección se basa en un plástico en la parte delantera del bus, ubicado detrás del punto de lectura
de billetes, tratándose de una solución que carece de rigor, de estética y sobre todo, de seguridad.

Asimismo, encontramos que según lo establecido, actualmente los usuarios acceden al
autobús por la puerta central o trasera y que en la gran mayoría de autobuses, se dispone del
punto de lectura/validación de billetes cercano al conductor, lo que obliga a los pasajeros que
vayan a la zona de asientos trasera, a cruzar por el pasillo central del vehículo hasta llegar al
punto de lectura. Esta circunstancia, provoca que no se pueda mantener la distancia social con
otros pasajeros, además de promover, de manera innecesaria, la circulación de personas dentro
del autobús.

Por último, también se ha aplicado, como medida de seguridad la eliminación del cobro de
billetes sencillos en metálico, lo que supone una merma de calidad y operatividad del servicio al
ciudadano, en especial para aquellos usuarios, visitantes o turistas que no poseen un título de
transporte.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

PRIMERA.- Instar a la EMT Valencia a mejorar las condiciones de protección de los
conductores y pasajeros de todos los autobuses de la EMT, sustituyendo las cortinas de plástico
por mamparas de metacrilato.

SEGUNDA.- Instar a la EMT Valencia para que implante en todos los autobuses un
segundo punto de lectura y validación de billetes/títulos de transporte en la zona de la puerta
central de acceso al autobús, para evitar que los pasajeros tengan que atravesar la zona central del
autobús hasta llegar al punto de lectura situado en la parte delantera.

TERCERA.- Instar a la EMT Valencia a que estudie la instalación, en sus lectores de
validación de billetes y títulos de transporte, el sistema Contactless para pago con tarjeta
bancaria.

DEBAT:

Després de la exposició de la Moció pel vocal Enrique Martínez, del grup Popular, la
Presidenta pregunta si algun dels vocals desitja intervindre. Intervé el vocal Antonio Blanco del
grup Ciutadans, per a exposar que està d'acord amb el sentit de la moció, ja que estem en el segle
XXI i que està bé que els primers mesos es posen mesures temporals però s'estan convertint en
definitives i fa una mica de pena.

Intervé el vocal Vicent J. Puchades del grup Compromís per a defensar la moció, afirmant
que lo exposat en la mateixa no és una competència de la Junta Municipal. Obviament, per a
EMT, la seguretat de la seua plantilla i de les persones usuàries de l'autobús ha sigut el primer
objectiu des de que va esclatar l'alerta sanitària per la pandèmia de la Covid-19. De fet, fins i tot
abans que es decretara l'estat d'alarma, la direcció de l'empresa, de manera consensuada amb el
Comitè de Seguretat i Salut (CSS), va decidir anul·lar l'accés a l'autobús per la porta davantera i
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va eliminar el pagament en efectiu: la primera empresa de transport de passatgers de tota
Espanya. D'esta manera, en els primers dies de la pandèmia es va evitar el contacte amb el
personal de conducció. Per a assegurar que eixe contacte no es produïa, des de l'Àrea Tècnica es
va treballar amb una solució provisional d'aïllament consistent en una cinta i un plàstic que
impedia el contacte viatger-conductor.

De manera paral·lela, el personal de l'Àrea Tècnica va iniciar el procés de validació de
mampares per als diferents models d'autobusos que té EMT (més de 10) i es van traure licitacions
per a la instal·lació de mampares. Hui dia, quasi la meitat de la flota ja té instal·lada la
corresponent mampara i s'estan eliminant els aïllants de plàstic dels vehicles. I se seguiran
instal·lant ràpidament totes les mampares en la totalitat d'autobusos, més de 500. Esta situació
possibilitarà que en breu es puga accedir al vehicle per la porta de davant. Així mateix, durant el
mes de març/abril passats va implantar-se en tots els autobusos que tenien la preinstal·lació
realitzada una segona validadora en la part central de l'autobús.

D'altra banda, des del principi de la crisi sanitària s'han posat totes les mesures higièniques
i de seguretat perquè els autobusos siguen espais segurs. S'ha reforçat la neteja i desinfecció i s'ha
actuat conforme marquen els protocols pactats amb el Comitè de Seguretat i Salut (CSS) i
seguint les indicacions de les autoritats sanitàries. No va haver-hi personal de conducció infectat
durant la primera ona de la pandèmia gràcies a tot este treball.

Finalment, des d'EMT s'ha impulsat una aplicació mòbil perquè les persones que vulguen
comprar un bitllet senzill puguen fer-ho a través del seu compte bancari, amb resultats molt bons
quant al seu ús.

Amb les dades exposades, no té sentit l’aprovació de la Moció: el punt 1 s'està realitzant ja,
el punt 2 es va implantar en el seu moment i el punt 3 ja s'ha desenvolupat amb la nova APP.

La Presidenta atorga la paraula a manera de rèplica al vocal Enrique Martínez, del grup
Popular, qui exposa que sap per endavant que la Junta no té competències sobre l'EMT, però
també considera positiu que es tracte el tema del transport en el districte de Russafa i que es
trasllade a l'òrgan competent l'acord de la Junta. Això de les pantalles de metacrilat no s'ha vist
en el barri de Russafa; el 2n punt no s'ha implantat al 100%; no tots els autobusos tenen màquines
per a tickar en el centre. Es presenta aquesta moció perquè estem a l'octubre i això es podria
haver implantat en l'eixida del confinament, no sis mesos després.

ACORD:

 Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per 5 vots en contra (Compromis, PSPV), 3 a
favor (Partit Popular i Ciutadans).

10 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal Popular: Mercat de Russafa

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR
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MOCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON
DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRITO DE RUZAFA

 

Desde hace varios meses el perímetro y la fachada del Mercado de Ruzafa luce llena de
pintadas fruto del vandalismo sin que el Ayuntamiento de Valencia haya hecho nada por limpiar
las pintadas ni adecentar el perímetro. Especialmente preocupante es la fachada del mercado que
recae a la calle Reina Doña María, donde las pintadas están en la parte alta de la fachada
causando una mala imagen de uno de los mercados más tradicionales e históricos de Valencia.

Desde el Grupo Popular del Ayuntamiento de Valencia, así como desde el colectivo de
comerciantes o desde otros colectivos como el Círculo por la Defensa del Patrimonio se ha
denunciado varias veces esta situación de abandono del Mercado de Ruzafa por parte del equipo
de Gobierno municipal y se ha pedido que se limpie y pinte la fachada y el perímetro del
mercado, pero desde el equipo de Gobierno siguen haciendo caso omiso, dejando uno de los
mercados más importantes de la ciudad y una parte del patrimonio del distrito de Ruzafa en un
estado que deja bastante que desear.

 PROPUESTA DE ACUERDO

 1.- Que se proceda a la limpieza de las pintadas de la fachada y del perímetro del Mercado
de Ruzafa y a reparar los desperfectos causados por el vandalismo, pintando de nueva la fachada
en caso de ser necesario para devolver una imagen digna al mercado.

 2.- Que se adopten las medidas necesarias para que el Mercado de Ruzafa no se encuentre
en una imagen de abandono durante meses como ha ocurrido hasta ahora, reparando las pintadas
y desperfectos en el momento que ocurran y atendiendo a las solicitudes del colectivo de
comerciantes.

DEBAT: 

Després de la exposició de la moció pel vocal Enrique Martínez, del grup Popular, la
Presidenta atorga la paraula al vocal Antonio Blanco, del grup Ciutadans, qui afirma que és
assenyat i coherent el plantejat en la Moció, la neteja i higiene del mercat de Russafa, i que el vot
del grup serà a favor.

Defensa la Moció el vocal Vicent J. Puchades, del grup Compromís, qui afirma que
comparteix la impressió que el vocal Enrique trasllada respecte a la vandalització de les façanes
del mercat. El que no es pot admetre és el que s'exposa com una segona part respecte a l'abandó
del mercat. S'han realitzat nombroses intervencions en el mercat de Russafa durant els últims 5
anys, com ara: il·luminació LED, substitució de fusteries, adequació d'entrades i edifici, execució
d'obra d’  adaptats, subministrament de pilot d'edificis intel·ligents (sensors de temperatura iaseos
humitat), obra de pany i tancament electrònic, obra de reparacions en pescateria del mercat,
lloguer de taulells frigorífics, projecte de xarxa de desguassos en els llocs exteriors del mercat,
obra de reparació i reforç en la nau de pescateria, subministrament de 8 baguls frigorífics, obra en
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la cambra del compactador de fems, subministrament de 70 carros de compra, subministrament i
instal·lació de megafonia, etc.

Des de 2015 el cost de la inversió per l'execució de les citades intervencions ha sigut
d'aproximadament . Per tant, este mercat no es troba en una imatge d'abandó. 718.702 €

Per tot això es propone la següent Moció alternativa:

“Sol·licitar a la Oficina de Coordinació del Servici de Servicis Centrals Tècnics que neteje
les pintades existents a les façanes i inspeccione per tal de determinar si existeix algun
desperfecte. A partir de la seua consideració tècnica, caldrà considerar si forma part del
manteniment i d’inversió.”

Intervé el vocal Enrique Martínez per a matisar que en cap manera s'exposa que la
vandalización s'haja produït per la part interior; sobretot es parla de la imatge d'abandó que
projecta el mercat en el seu exterior, que porta així com 5 o 6 mesos, no sols les pintades sinó les
persianes que també estan fetes pols. Li sembla coherent la Moció alternativa però no ho veu
necessari perquè ell realment parla de la part exterior del mercat.

ACORD:

Es procedeix a votar la moció alternativa sent aprovada per unanimitat.

La Presidenta pregunta si està present el vocal suplent del grup Vox, Rafael Villarroya,
perquè s'acaba d'observar que consta com connectat a la sessió del Consell. No hi ha
pronunciació sobre aquest tema.

11 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció que presenta el grup municipal Popular: Convocatòrias Órgans Juntes Municipals de
Districte

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

 

MOCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON

DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRITO DE RUZAFA

 

 

1.El Reglamento Orgánico de Gobierno y Administración del Ayuntamiento de Valencia
en su artículo 89 regula la convocatoria de las sesiones del Consejo de la Junta Municipal de
Distrito.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 7 D'OCTUBRE DE 2020 15

 

En dicho artículo se establece que la convocatoria de las sesiones ordinarias corresponde al
Presidente de la Junta Municipal de Distrito y que deberá realizarse con una antelación de ocho
días.

 

En su artículo 90 se concreta la subsidiariedad del Reglamento Orgánico del Pleno a las
sesiones del Consejo de las Juntas Municipales de Distrito en todo lo que no esté específicamente
previsto en el presente Capítulo.

  1.En el artículo 131 del Reglamento Orgánico del Pleno se fija que la preguntas se
presentarán por escrito en el registro hasta las doce horas del octavo día hábil anterior al de la
celebración de la sesión, debiendo transcurrir, en todo caso, entre ambos momentos, siete días
hábiles completos.

 2.Por acuerdo de la Junta de Portavoces de 28/12/2011 las mociones de a tratar en los
Consejos de Distrito deben presentarse en la secretaria del consejo hasta las 14 horas del día
anterior al de la convocatoria de la sesión en cuyo orden del día hayan de ser incluidas, por
aplicación analógica, no literal, del artículo 120.2º del Reglamento Orgánico del Pleno.

Esta regulación y la ausencia de calendario fijado de sesiones ordinarias del Consejo de la
Junta Municipal de Distrito impide la normal participación de los vocales de la Junta Municipal
de Distrito en los procedimientos de transparencia y control de la Junta.

 

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 1.Instar al Ayuntamiento de Valencia a revisar la regulación del funcionamiento de las
Juntas Municipales de Distrito al objeto de impulsar y desarrollar la participación ciudadana en la
gestión de los asuntos municipales.

 2.Establece un calendario periódico por parte de cada Junta Municipal de Distrito que fije
con una antelación mínima de un mes, las fechas de las sesiones ordinarias del Consejo y de 15
días para las sesiones ordinarias de los Grupos de Trabajo.

DEBAT:

Després de la exposición de la moció pel vocal Jacobo Navarro de Peralta, del grup
Popular, la Presidenta otorga la paraula al vocal Antonio Blanco del grup Ciutadans, qui afirma
que no té res a afegir, i que votaran a favor.

 Defensa la Moció el vocal Javier García, del grup Socialista:
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Per a facilitar la participació, en la Junta de Portaveus de 28 de desembre de 2011, es va
adoptar, entre altres acords, que les mocions es presentaren en la Secretaria del Consell abans de
les 14 hores del dia anterior al de la convocatòria, per a possibilitar que puguen ser incloses en
l'ordre del dia. Aquest acord es porta aplicant des de l'any 2012 i permet oferir major informació
en les convocatòries dels Consells sobre les mocions que seran debatudes i votades en aquest.
S'està revisant el Reglament Orgànic de Govern i Administració de l'Ajuntament de València; i si
han presentat per part del grup popular les al·legacions i correccions que s'hagen estimat
oportunes, no és procedent de presentar-lo hui ací.               

Quant a l'establiment d'un calendari periòdic per part de cada Junta Municipal de Districte
que fixe amb una antelació mínima les dates de les sessions ordinàries del Consell i dels grups de
Treball, creu que els terminis són suficients, per a mostra l'assistència als Consells i als grups de
treball.

Intervé a manera de rèplica el vocal Jacobo Navarro de Peralta, del grup Popular.
Considera que penjar un quadre en pdf el dia 23 a les 12 del matí perquè s'acaba el termini el dia
24, a les 14 hores, és anar en contra de democràcia i la participació. El que s'està demanant és
establir la convocatòria amb antelació, de manera estimada, per a poder preparar el consell. El
que no pot ser és que el dia 22 no estiguera anunciat aquest Consell, el 23 apareguera un Word en
la pàgina web de l'Ajuntament i l'endemà a les 14 h. s'acabara el termini per a presentació de
mocions i preguntes. Considera que *ésto no és democràcia, ni fomentar la participació. Si els
veïns també hagueren de presentar alguna cosa el dia anterior a la convocatòria, tampoc
presentarien res.

 El vocal Javier García, del grup Socialista, afirma que creu que els terminis són suficients;
si no no hi hauria tanta participació i no hi hauria treball damunt de la taula. El vocal Jacobo
Navarro de Peralta demana que se'ls informe amb més antelació de les dates de celebració dels
Consells, i que no se'ls informe el dia d'abans. La Presidenta en l'última sessió de data 16 de
juliol va dir que estava a favor de fer un calendari sobre aquest tema, i és el que es demana.

ACORD:

 Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per 5 vots en contra (Compromis, PSPV), 3 a
favor (Partit Popular i Ciutadans).

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000270-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal Ciutadans relativa a Estat de l'ascensor del túnel de Germanies

ROCIO GIL UNCIO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL CIUTADANS-PARTIT DE LA
CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
ANTONIO BLANCO SÁNCHEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE RUZAFA
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Desde la inauguración del ascensor del túnel de Germanías en 2018 han sido muchas las
veces que los usuarios se han quejado de las averías y falta de mantenimiento, lo que supone una
barrera para las personas con discapacidad y las familias con carritos.

Por lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes

PREGUNTAS

1)           ¿Cuántas averías se han contabilizado en el túnel de Germanías en 2018, 2019 y
2020?

2)      ¿Cómo se ha resuelto cada una de estas averías? ¿Cuánto se ha tardado en repararlos?

3)      ¿Qué solución se ha dado a las personas con discapacidad para que puedan seguir
accediendo al túnel con plenas garantías?

4)      ¿Cuál es el estado actual del ascensor?

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

 

1.- Des de març del 2019, que és el moment en què aquesta oficina va assumir la
competència del manteniment d'aquests ascensors, s'han comptabilitzat les següents avaries:

- PLATAFORMA ACCÉS AV. GERMANIES: 24 avaries.

- PLATAFORMA ACCÉS AV. RAMÓN i CAJAL: 9 avaries. 

2.- Per norma general, les avaries s'han resolt en el mateix dia.

Les poques que no s'han reparat en el mateix dia, han tardat una mitjana de 3-4 dies.

Només una avaria va tardar uns mesos a reparar-se, ja que va caldre sol·licitar peces a
l'empresa fabricadora, que estava fóra d'Espanya. 

3.- Competència de Mobilitat Sostenible. 

4.- A data de hui, els dos ascensors es troben funcionant amb normalitat.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000270-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal Ciutadans relativa a Plaça Manuel Granero
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ROCIO GIL UNCIO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL CIUTADANS-PARTIT DE LA
CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
ANTONIO BLANCO SÁNCHEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE RUZAFA

Recientemente el Ayuntamiento de Valencia ha anunciado que finalmente van a iniciar las
obras de remodelación del Parque de la Plaza Manuel Granero.

Por lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes

PREGUNTAS

 

1)      ¿Cuándo se van a iniciar las obras y que duración tendrán?

2)      ¿Cuántos metros cuadrados se mantendrán de jardín y cuántos serán pavimentados?

3)           ¿Cuántos árboles que hay en la actualidad se mantendrán y cuántos se plantarán
nuevamente? ¿De qué especies?

4)      ¿Se va a mejorar la limpieza y estado de la zona del estanque hasta el comienzo de
las obras?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

1)    ¿Cuándo se van a iniciar las obras y que duración tendrán?

El plazo de presentación de las ofertas acabo el 21/09/2020 y actualmente se encuentra en
evaluación. El plazo de ejecución de la obra es de 5 meses aproximadamente.

 

2)       ¿Cuántos metros cuadrados se mantendrán de jardín y cuántos serán
pavimentados?

No variarán las superficies pavimentadas.

 

3)    ¿Cuántos árboles que hay en la actualidad se mantendrán y cuántos se plantarán
nuevamente? ¿De qué especies?
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Básicamente, se mantendrán todos los arboles existentes actualmente por encontrarse en
buen estado. Se reforzará puntualmente el arbolado allí donde haya desaparecido.

 

4)    ¿Se va a mejorar la limpieza y estado de la zona del estanque hasta el comienzo
de las obras?

Se mantendrán las tareas ordinarias de mantenimiento y limpieza, y serán recepcionadas y,
si se considera necesario, atendidas las peticiones vecinales al respecto. 

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000270-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal Ciutadans relativa a Execució del parc a l'interior del pati de poma
entre els carrers Luis Oliag, Av. Del Regne de València i Escultor José Capuz

ROCIO GIL UNCIO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL CIUTADANS-PARTIT DE LA
CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
ANTONIO BLANCO SÁNCHEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE RUZAFA.

Entre las calles Escultor José Capuz, Luis Oliag y Av. Del Reino de Valencia hay un
conjunto de edificios con tipología urbana de ensanche, en el que se deja en su interior un espacio
denominado patio de manzanas. Se acompaña imagen para su aclaración
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En su momento ya se comentó en la junta de Ruzafa que se iba a hacer un parque en ese
espacio, queremos saber cuándo se empezará la construcción del parque.

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

PREGUNTA:

Entre las calles Escultor José Capuz, Luis Oliag y Av. Del Reino de Valencia hay un
conjunto de edificios con tipología urbana de ensanche, en el que se deja en su interior un espacio
denominado patio de manzanas. Se acompaña imagen para su aclaración.

En su momento ya se comentó en la junta de Ruzafa que se iba a hacer un parque en ese
espacio, queremos saber cuándo se empezará la construcción del parque.

 

RESPUESTA:

El P.G.O.U. califica el nombrado espacio como espacio libre. Actualmente, no está
contemplada la ejecución de su ajardinamiento. La crisis sanitaria y social generada por la
pandemia, ha obligado a modular y ajustar los presupuestos, dedicando una gran parte del mismo
a paliar las consecuencias sociales y económicas. En el momento que exista consignación
presupuestaría, se podrá iniciar el proceso.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal Vox relativa a Càmeres de seguretat

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE RUZAFA

 RAFAEL VILLAROYA PASTOR, vocal adjunto del grupo municipal VOX en la
Junta de Distrito de Ruzafa, presenta la siguiente 

PREGUNTA

JUSTIFICACION
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1.  
2.  

En la pasada Junta de Distrito de Ruzafa celebrada el 20/02/2020 se presentó por este
Grupo Municipal una pregunta, sobre las medidas a tomar para evitar los actos de vandalismo en
las recientes naves de Ribes junto a Parque Central, tales como rotura de vidrieras, suciedad,
botellón y otros actos indecorosos. (Se adjunta foto)

La respuesta recibida por parte de esta Junta de Distrito fue “que se están tramitando los
 y ”permisos necesarios para la instalación de cámaras de seguridad “que la Policía Local de

”Valencia sería la responsable de su vigilancia y visionado

El estado de las naves y de la zona, en general, continúa igual que en el momento de la
respuesta recibida.

Por lo expuesto, se plantea la siguiente pregunta:

¿Se han instalado las cámaras de seguridad?
¿La Policía Local de Valencia ha elaborado un informe del estado actual de las naves y de
la zona? De existir dicho informe, éste sea remitido al Grupo Municipal Vox del
ayuntamiento.

                            Vocal Adjunto de Vox en Distrito Ruzafa 

 Rafael Villaroya Pastor

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

RAFAEL VILLAROYA PASTOR, vocal adjunto del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Ruzafa, presenta la siguiente PREGUNTA

JUSTIFICACION

En la pasada Junta de Distrito de Ruzafa celebrada el 20/02/2020 se presentó por este
Grupo Municipal una pregunta, sobre las medidas a tomar para evitar los actos de
vandalismo en las recientes naves de Ribes junto a Parque Central, tales como rotura de
vidrieras, suciedad, botellón y otros actos indecorosos. (Se adjunta foto)

La respuesta recibida por parte de esta Junta de Distrito fue “que se están
tramitando los permisos necesarios para la instalación de cámaras de seguridad “ y "que la
Policía Local de ”València sería la responsable de su vigilancia y visionado".

El estado de las naves y de la zona, en general, continúa igual que en el momento de la
respuesta recibida.

Por lo expuesto, se plantea la siguiente pregunta:
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1.  

¿Se han instalado las cámaras de seguridad? ¿La Policía Local de València ha
elaborado un informe del estado actual de las naves y de la zona? De existir dicho informe,
éste sea remitido al Grupo Municipal Vox del Ayuntamiento.

 

Respecto a la seguridad del Parque Central informar que desde su apertura   se vienen
realizando servicios de vigilancia por agentes de proximidad y el servicio de patrullas.  Informar
también del servicio de vigilancia por parte del Organismo Autónomo de la Fundación de
Parques y Jardines singulares que además se encargan de la apertura y cierre del mismo.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal Vox relativa a Falta d'atenció a les famílies més necessitades

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE RUZAFA

RAFAEL VILLAROYA PASTOR, vocal adjunto del grupo municipal VOX en la
Junta de Distrito de Ruzafa, presenta la siguiente 

PREGUNTA

JUSTIFICACION

A propuesta de nuestro portavoz y representante del grupo de Trabajo de BIENESTAR
en vista de la situación económica y social por la que estamos pasando y, que paraSOCIAL, 

muchas familias es más una tribulación que una simple crisis. Además resulta angustioso y
desesperante no poder acceder a ninguno de los números facilitados de los centros sociales y,
cuando se accede después de largas colas, la cita es para dos meses o más. Entendemos que las
necesidades vitales para nuestras familias no pueden esperar tanto.

Por lo expuesto, se plantea la siguiente pregunta:

¿Qué propuesta tiene el responsable de asuntos sociales para resolver la problemática de la
falta de atención a las familias más necesitadas en el centro social de Quatre Carreres?

 

Vocal Adjunto de Vox en Distrito Ruzafa

  

 Rafael Villaroya Pastor

RESPUESTA:
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ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
SERVICIS SOCIALS

En relació amb la pregunta presentada per Rafael Villaroya Pastor, portaveu adjunt del
Grup Municipal Vox, al Consell de Districte de Russafa a celebrar en sessió de 7 d’octubre de
2020, amb l’Assumpte “Falta d’atenció a les famílies més necessitades”, s’aporta la següent
resposta:

 

1.- Quina proposta té el responsable d'assumptes socials per a resoldre la
problemàtica de la falta d'atenció a les famílies més necessitades en el centre social de
Quatre Carreres?

Des del Servei de Benestar Social i Integració de l’Ajuntament i referit a las dificultats per
a contactar telefònicament i la demora en l'atenció en el Centre de Serveis Socials de Quatre
Carreres, qüestió que s'ha produït especialment per l'augment de la demanda com a conseqüència
de la pandèmia per expansió del coronavirus SARS CoV-2, s'han adoptat les següents mesures.

- S'ha procedit a efectuar una  a fi de poderreorganització del sistema de cites prèvies
reduir el nombre de persones que no es presenten a les cites concertades. Estes produeixen una
lògica pèrdua de temps d'atenció que podria haver sigut utilitzat per a altres/as demandants.

- S'està analitzant la posada en funcionament de millores basades en l'ús de les noves
 i de les xarxes socials.tecnologies

A este efecte, en el present any 2020 ja ha començat a utilitzar-se la nova plataforma
“SOCYAL” en substitució de la tradicionalment emprada SIUSS, que està millorant la gestió tant
de la cita prèvia com del registre i intervenció amb expedients.

Igualment s'està procedint a estudiar i dissenyar la posada en marxa d'una APP específica
que puga facilitar l'accés de la ciutadania, d'una manera àgil i senzilla, a informació útil sobre les
prestacions i gestions que s'efectuen des del sistema de serveis socials d'atenció primària.

- S'està plantejant, a mitjà termini, un canvi en el model del sistema d'atenció primària i
, adaptant-lo a l'actual realitatespecialment del servei d'informació, orientació i assessorament

i necessitat ciutadana. Existeix un grup de treball de personal tècnic que està treballant sobre
propostes concretes.

- Es continua gestionant amb les instàncies administratives corresponents,  l'increment de
 del sistema municipal de serveis socials i especialment de personal per als Centresla plantilla

d'Atenció Primària bàsica, entre els quals es troba el Centre de Quatre Carreres.

- S'està plantejant una reorganització de l'estructura global del Servei de Benestar
, adaptant el sistema de gestió global i el vigent organigrama a la necessitatSocial i Integració

que l'actual realitat està demandant
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17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal Popular relativa a Seguretat

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE 
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, CON DNI: 44.523.356-W, EN NOMBRE DEL GRUPO POPULAR EN LA
JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

 En la pasada Junta Municipal preguntamos por el número de policías de barrio destinados
en los distritos que componen esta Junta municipal y se nos respondió que: “Como consecuencia
de la pandemia provocada por el coronavirus COVID-19, se ha efectuado una redistribución de
los efectivos de la Policía Local de carácter temporal, para garantizar su protección y seguridad
ante la infección. Por otra parte, se ha procurado seguir manteniendo la proximidad a la
ciudadanía, teniendo presente que las circunstancias en la ciudad han variado durante este
periodo, lo que configura un marco que ha obligado a adaptarse a esta coyuntura con el fin de
lograr una mayor efectividad, así se ha continuado prestando el servicio de proximidad acorde a
la nueva situación”.

 

Una vez ha anunciado, el concejal responsable, que la policía de Barrio volverá estar
operativa, el Grupo popular formula las siguientes preguntas:

 

1.- ¿Cuántos Agentes de Policía de barrio se adscribirá a los distritos que componen la
Junta municipal de Ruzafa?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON
DNI: 44.523.356-W, EN NOMBRE DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL
DEL DISTRITO DE RUZAFA

  En la pasada Junta Municipal preguntamos por el número de policías de barrio
destinados en los distritos que componen esta Junta municipal y se nos respondió que:
“Como consecuencia de la pandemia provocada por el coronavirus COVID-19, se ha
efectuado una redistribución de los efectivos de la Policía Local de carácter temporal, para
garantizar su protección y seguridad ante la infección. Por otra parte, se ha procurado
seguir manteniendo la proximidad a la ciudadanía, teniendo presente que las circunstancias
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en la ciudad han variado durante este periodo, lo que configura un marco que ha obligado a
adaptarse a esta coyuntura con el fin de lograr una mayor efectividad, así se ha continuado
prestando el servicio de proximidad acorde a la nueva situación”.

Una vez ha anunciado, el concejal responsable, que la policía de Barrio volverá a
estar operativa, el Grupo popular formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuántos Agentes de Policía de barrio se adscribirá a los distritos que componen
la Junta municipal de Ruzafa?

 

Todos los barrios que corresponden a la Junta Municipal de Russafa contarán con servicio
de Policía de Proximidad (de Barrio). 

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000095-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta del grup municipal Popular relativa a Intervencions veinals en Junta Municipal
Russafa

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE 
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, CON DNI: 44.523.356-W, EN NOMBRE DEL GRUPO POPULAR EN LA
JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

 Asunto: Intervenciones vecinales en la Junta Municipal de Ruzafa

 

En el pasado pleno de la Junta Municipal de Ruzafa, que tuvo lugar el 4 de marzo, hubo
varias intervenciones vecinales en las que se denunciaba el “mal estado” en el que se encuentra el
entorno del Centro de Mayores de Monteolivete, así como la valla instalada en el solar ubicado
enfrente de dicho centro, respecto a dichas intervenciones el grupo popular realiza las siguientes
preguntas:

1.- ¿Qué actuaciones se han llevado a cabo por parte del gobierno municipal en ambos
casos? Solicitamos se nos facilite información detallada acerca de las actuaciones llevadas a cabo
por parte del gobierno municipal.

2.- Respecto al asentamiento de personas en los alrededores del Centro de Mayores ¿se
realiza algún tipo de seguimiento por parte del gobierno municipal?

3.- Respecto a la valla ¿Se ha verificado por parte del gobierno municipal el estado de los
anclajes de dicha valla y si cumplen las medidas de seguridad requeridas?

RESPUESTA:
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SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

PREGUNTA

En el pasado pleno de la Junta Municipal de Ruzafa, que tuvo lugar el 4 de marzo,
hubo varias intervenciones vecinales en las que se denunciaba el “mal estado” en el que se
encuentra el entorno del Centro de Mayores de Monteolivete, así como la valla instalada en
el solar ubicado enfrente de dicho centro, respecto a dichas intervenciones el grupo popular
realiza las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué actuaciones se han llevado a cabo por parte del gobierno municipal en
ambos casos? Solicitamos se nos facilite información detallada acerca de las actuaciones
llevadas a cabo por parte del gobierno municipal. 

3.- Respecto a la valla ¿Se ha verificado por parte del gobierno municipal el estado de
los anclajes de dicha valla y si cumplen las medidas de seguridad requeridas?

 

RESPOSTA

1.- 3.-) Entendiendo que la pregunta hace referencia a la plaza interior de las calles Regne
de València-Luis Oliag-Escultor José Capuz (que no está ubicado donde indica el enunciado de
la pregunta, sino a 300 metros de distancia), el gobierno municipal, tal y como respondió a esta
junta el 10/07/2020, instaló una valla alrededor del solar interior, con el objeto de evitar
pernoctaciones y ensuciamiento del espacio público.

Respecto a la valla, no se ha registrado hasta la fecha ninguna incidencia sobre sus
anclajes, en el caso de que esto ocurriera, se procedería a su inmediata revisión.

RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
SERVICIS SOCIALS

En relació amb les preguntes presentades conjuntament pel portaveu Jacabo Navarro De
Peralta Garcia i el vocal Enrique Martínez Olmos en el seu nom i en el del Grup Municipal
Popular, al Consell de Districte de Russafa a celebrar en sessió de 7 d’octubre de 2020, amb
l’Assumpte “Intervencions veïnals en Junta Municipal de Russafa”, s’aporta la següent resposta:

 

2.- Respecte a l'assentament de persones als voltants del Centre de Majors es realitza
algun tipus de seguiment per part del govern municipal?

 Este grup (així com uns altres d’idèntiques característiques assentats en altres punts de la
ciutat de presència amb caràcter temporal i intermitent) ha sigut visitat en nombroses ocasions:
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per part del personal tècnic de serveis socials, de policia local, del servei d'urgències socials,…
no havent-se detectat situacions de risc per tindre problemàtiques greus o per la presència de
menors o persones amb les facultats mentals alterades.

Són grups d'adults que exerceixen la mendicitat més o menys organitzada i que no
accepten cap mena de recurs o ajuda social. Se'ls ofereixen els recursos socials especialitzats per
a estes situacions: alberg, menjadors socials… sent sistemàtica la negativa per resposta.

19 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

La Presidenta fa un prec per a la consideració per part dels grups polítics de l'oposició que
presenten mocions al consell:

-     Que es presenten mocions d'assumptes relatius al districte.

-         Que siguen mocions que no hagen estat debatudes en el Ple ni en comissions,
màximament quan no es poden admetre en el mateix any natural segons acord de la Junta de
Portaveus de l'any 2013.

No li agradaria haver de rebutjar per aquests motius les mocions presentades pels grups.

Intervé el vocal Jacobo Navarro de Peralta del grup Popular per a demanar que, atés que
entre les competències de la Presidència està efectuar la convocatòria dels Consells, prega que
se'ls avise des de la Presidència amb antelació suficient de les convocatòries, per a poder
presentar mocions més adequades. La Presidenta diu que se'ls avisarà amb l'antelació suficient.

Intervé el vocal Enrique Martínez, del grup Popular, per a formular el prec que el pròxim
Consell se celebre de manera presencial, amb totes les mesures de seguretat, perquè el debat siga
més viu i perquè d'una altra manera sembla que la gent tinga més dificultat a participar, sobretot
la gent gran, que no pot usar aquestes noves tecnologies.

La Presidenta diu que no és una decisió que puga prendre de manera unilateral, encara que
prefereix que siguen presencials perquè són més participatives. Es parlarà amb la Delegació de
Participació Ciutadana. Si es pot triar, s'intentarà que siguen presencials.

Intervé el vocal Jacobo Navarro de Peralta per a mostrar el seu agraïment a l'animador
cultural de la Junta, Estanis Giner, per la remissió a tots els vocals de tota la informació i totes les
convocatòries dels grups de treball.
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20 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

Intervé ******, veïna de Russafa, exposant que vol deixar constància que el vocal suplent
del grup Vox Rafael Villarroya no ha pogut intervindre perquè no se li ha donat pas. Ni a ell ni al
vocal president. Des del grup Vox havien presentat una moció i dues preguntes. La Presidenta
diu que era tan fàcil com que el vocal connectara el micròfon; que se li ha anomenat i no ha
contestat. No se li ha impedit res, ha hagut de ser un problema de la seua connexió. Carolina
Prats simplement vol que quede constància que el grup Vox no ha estat absent del Consell, i
havien preparat la reunió, però no se'ls ha deixat participar.

  La Presidenta replica que no afirmen que no se'ls ha deixat participar, perquè no és
correcte. Que no han tingut els mitjans tècnics adequats. Durant totes les votacions s'ha reiterat
tant la crida al vocal Juan José, com més tard al suplent del grup. Lamenta que no hagen pogut
participar, però en tot cas si no ho han fet no ha sigut a causa de la Presidència ni de la Junta.

******, en representació de l'Associació València Saludable (Plataforma ciutadana).

 Vol saber de les preguntes que va fer en el consell de data 16 de juliol, sobretot del centre
de salut de Malilla. També vol posar de manifest el seu malestar per la sessió, perquè són les 8 de
la vesprada i comencen a parlar els veïns; no s'ha dit res sobre interés del districte, excepte al
relacionat amb el mercat de Russafa. Procedeix a donar lectura de la seua intervenció. Motiu de
la intervenció:

 “En primer lugar, darle la enhorabuena a la Corporación municipal porque si su intención
es acabar con la participación ciudadana y las Juntas de Distrito, no les quepa duda de que lo
están consiguiendo.

El acta del Consejo celebrado el 16 de julio tiene 46 páginas. Las intervenciones
ciudadanas empiezan en la página 37. Como dijo ese mismo día en su intervención la presidenta
de la Federación de AAVV, los Consejos de Distrito son, o deben ser, para que los vecinos
expongan sus inquietudes y obtengan una respuesta de las autoridades, no para el lucimiento de
los políticos.

Los partidos políticos pudieron presentar sus preguntas hasta el 24 de septiembre y hoy
reciben su contestación. A la ciudadanía no nos dan el mismo trato. En el Consejo celebrado el
16 de julio, València Saludable hizo unas preguntas muy concretas. Transcurridos casi tres meses
todavía no tenemos respuesta, a pesar de haberlas reclamadas el 18 de septiembre y el 2 de
octubre. ¿De verdad, han sido capaces de responder las preguntas que presentaron los grupos
políticos hace apenas 10 días y las nuestras no, después de más de 80 días?

Conozco los Reglamentos y se que no tienen Vds plazos ni obligación legal de responder
las preguntas de la ciudadanía (al contrario de lo que ocurre con las preguntas de los partidos
políticos) pero nos gustaría que adquiriesen el ompromiso moral de responderlas en un tiempo
razonable, digamos un mes, desde la celebración del Consejo de Distrito.
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Ya que no nos han hecho el menor caso, repetimos aquí las preguntas que València
Saludable presentó en el Consejo de 16 de julio y rogamos contestación por correo a la mayor
brevedad posible:

En relación con el Centro de Salud de Malilla:

Solicitamos información sobre el estado actual del Centro de Salud de Malilla y de lo que
se ha hecho para impulsar su finalización durante el tiempo que Compromís y PSOE_PV están al
frente del gobierno municipal.

 En relación con el barrio de La Punta, queríamos hacer dos preguntas:

Primera. - En el Consejo de Distrito de La Junta Municipal de Russafa del día 10 de abril
de 2019, se aprobó por unanimidad que se realizaran las acciones necesarias tendentes a revisar
la demarcación realizada en el 2003 del barrio de la Punta, perteneciente actualmente al distrito
de Cuatro Carreres. ¿Qué se está haciendo al respecto desde el Ayuntamiento de València?

Segunda. – Queremos saber si van a seguir adelante con el proyecto de la ZAL a pesar de
la oposición de parte de miembros de partidos del gobierno, de las vecinas afectadas de La Punta,
de diferentes colectivos ecologistas y movimientos sociales. O si, por el contrario, tendrán en
cuenta la situación de emergencia climática, que requiere medidas en favor del decrecimiento, y
estas opiniones contrarias al proyecto, y que reclaman la vuelta a una huerta productiva.”

 

Intervé el vocal Vicent J. Puchades, del grup Compromís, a l'efecte de fer dues indicacions
a la representant de València Saludable:

1r.- Que no s'ha manifestat amb el respecte que tots es mereixen, la qual cosa li ha
desconcertat.

2n.- En segon lloc, les Juntes municipals es regeixen pel Reglament, i és el que és, ni la
Presidenta ni els vocals tenen capacitat per a vulnerar el Reglament i alterar l'ordre de
participació.

Respecte a les preguntes pendents de resposta, es van transmetre en el seu moment a les
Regidoria competents, i sent que no se'ls haja respost encara.

La Presidenta intervé per a dir que dona fe que a la resta de preguntes s'ha contestat. Es
demana disculpes des de la Presidència si algunes de les preguntes formulades per València
Saludable encara no han sigut contestades.

 

****** en representació de l'Associació València Saludable (Plataforma ciutadana).
Motiu de la intervenció:
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“Uno de los lugares más visitado del barrio de Na Rovella y de todo el distrito de Quatre
Carreres es, sin duda, el Centro de Salud Fuente de San Luis.

Las aceras que rodean este edificio están en un estado lamentable, con el consiguiente
peligro para las personas usuarias del mismo.

En la misma entrada de Centro de Salud hay dos alcorques abandonados, sin árboles, sin
protección, que ocasionan numerosas caídas. Algunas de las aceras que rodean el Centro acaban
de golpe, con un gran desnivel y sin barandillas. La escalera del acceso trasero está rota. Hay
otros dos alcorques abandonados en los alrededores, en zonas muy transitadas por las personas
usuarias, frente al 27 de la Avda. Alcalde Gisbert Rico.

Adjuntamos fotos de los desperfectos.

Hemos presentado varias quejas al Ayuntamiento sobre el tema, sin obtener respuesta.
Ahora, solicitamos a este Consejo que se realicen los trabajos de mantenimiento y mejora
necesarios en los alrededores del Centro de Salud Fuente de San Luis para garantizar la seguridad
de los vecinos y vecinas del Distrito de Quatre Carreres.”

 

****** vecïna de Russafa. Motiu de la intervenció:

 “Me pongo en contacto con ustedes, para hacerles saber el problema, que se viene dando
desde la instalación del parque lineal habilitado entre la acera y la carretera en la Avda. Ausías
March número 26, y que es en la puerta donde yo habito. A la vez, que se informe
convenientemente al Concejal Vecino del distrito de Ruzafa y a la sede de Parques y Jardines o
donde proceda:

Como les he indicado a la puerta de mi casa y desde que vivo en ella, hay una zona de
jardín-lineal (precioso), que queda ubicada entre la calzada de la carretera y la acera; es de tipo
corredor, pues continua a lo largo de mi domicilio hasta la avenida de Peris y Valero. Dispone de
palmeras fundamentalmente, y algún otro árbol o arbusto tropical en menor cantidad, y por
supuesto césped, que dan frescor y vistosidad a la avenida, acompañada de una luz única que
penetra entre los palmerales; es un pulmón para la zona porque absorbe buena parte del CO2 que
degrada a la avenida por la intensa circulación permanente del tráfico, luego resulta interesante
su perseverancia.

En mi opinión, estos jardines deberían de contar con una valla perimetral tipo hierro

fundido y forjado de una pequeña altura de no mas de 40/50 centímetros para impedir tanto
la entrada de perros a defecar, así como a las bicicletas que discurren por la acera pese a no estar
permitido, ya que a la altura de mi casa discurren por el jardín para sortear a las personas (el
carril de las bicicletas se halla en la acera de los impares de la Avenida); existe y queda patente
una rodadura permanente de terreno compactado y sin césped, afeando el jardín y ofreciendo la
sensación de abandono. Inclusive en una ocasión (hace poco) me tocó enfrentarme un repartidor
que había subido el vehículo al jardín aprovechando el paso del vado de nuestra finca.
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Esto que propongo y que puede parecer un coste económico, en definitiva es un ahorro,
pues el Consistorio a través de Parques y Jardines, tendrá que invertir menos para su
mantenimiento, los malos hábitos destrozan las tomas del riego por aspersión o goteo, etc. A
parte de lo expresado, a los ciudadanos del entorno y que cuenten con perro de mascota, les
resultará mas violento saltarse las normas. Actualmente los perros hacen las deyecciones en el
jardín y sus propietarios no recogen los excrementos en la inmensa mayoría de los casos; todo
esto que indico lo puede corroborar el Servicio de Parques y Jardines de la zona.

Así es que insto al Consistorio para que mi denuncia sea tenida en consideración, y se
plantee el cercado o vallado del jardín en el tramo de la altura de la Avenida de Ausías March
número 26 para que no se sigan dando los hechos que he denunciado. El respeto de lo público
por todos, para el disfrute de los ciudadanos, es algo elemental y primordial en una democracia; y
en los poderes públicos recae la vigilancia y seguimiento de las normas establecidas, así como el
trabajar para mejorarlas y concienciar a los ciudadanos transgresores.

Si consideran, que mi reclamación debe de ser presentada de otro modo o formato, lo haré
con sumo gusto previo el contacto de ustedes, lo hago de este modo al ser lo que me propusieron
Valencia Verde (AGENDA 2030).”

 

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les vint hores i deu minuts, la Presidència
alça la sessió, de la qual s’estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo, la Secretària,
certifique.


